

The UIA at COP 26

The International Union of Architects (UIA) is participating in the 26th UN Climate Change Conference of the Parties (COP26) in Glasgow on 31 October – 12 November 2021. Represented in Glasgow by Immediate Past President Thomas Vonier as well as SDG Co-directors Natalie Mossin and Ishtiaque Zahir Titas.

Around 15 speakers and panelists are attending the UIA program in COP26, physically and virtually. The UIA has also partnered with INBAR, China Corporate pavilion, the Nordic section and the World Urban Campaign (WUC).

Webinar 2021: Clean environment for a healthy world

The celebrations of the World Day of Architecture have been successfully

concluded. Traditionally celebrated on the first Monday in October, the theme chosen this year was “A clean environment for a healthy world”. Among the various activities proposed around this theme, the UIA organised a webinar on 4 October 2021, bringing together experts in the fields of architecture and health. It is now available on the UIA YouTube channel and the speakers’ presentations are available on the UIA website. On 15 December, the UIA is hosting a webinar on affordable housing in advance of the upcoming international UIA forum on affordable housing, set to take place in Madrid, Spain from 18-22 May 2022.

UIA 2023 Award: UIA & UN-Habitat
The UIA, in partnership with UN-Habitat, launched the UIA 2030 Award to

promote the work of architects contributing to delivery of the UN 2030 Agenda for Sustainable Development. The award, synchronised with the biennial World Urban Forum, invites architects around the world to submit entries for built projects which demonstrate design quality and have made significant contributions towards achievement of the Sustainable Development Goals (SDGs). The first cycle of the Award (2021 - 2022) is now open for entries.

Results: The 5th edition of the Baku International Architecture Award
The Ministry of Culture of the Republic of Azerbaijan and the Union of Architects of Azerbaijan (UAA) have announced the winners of the Fifth Edition of the Baku International Architecture Award. Endorsed by the

UIA since 2015, competitors in the 2021 edition of the Award included 193 projects submitted from 38 countries around the world.

The online jury meeting took place on 30 September 2021. The jury awarded prizes in the following categories: Best Implemented Project in the field of Public Architecture, Best Implemented Project in the field of Residential Architecture, Best Implemented Interior, Best Non-realised Project, Best Implemented Project in the field of Landscape Architecture, Best Implemented Project in the Field of Rehabilitation and Reconstruction of Buildings, Best Publication in the Field of Architecture.

More information:
www.uia-architectes.org

Международные новости архитектуры / International Architecture News

В новостях освещаются мероприятия МСА, касающиеся проблем изменения климата и чистой окружающей среды. Объявлен конкурс МСА 2030, организованный совместно с ООН-Хабитат, а также представлены результаты V Бакинского международного архитектурного конкурса.

Ключевые слова: Международный союз архитекторов; ООН-Хабитат; международные конкурсы. /

The news highlights the UIA's events concerning climate change and clean environment, the UIA 2030 Award launched in partnership with UN-Habitat, and the results of the 5th edition of the Baku International Architecture Award.

Keywords: International Union of Architects; UN-Habitat; international competitions.

МСА на Конференции COP 26

Международный союз архитекторов (МСА) принимает участие в 26-й Конференции сторон ООН по изменению климата (COP26) в Глазго 31 октября – 12 ноября 2021 года. В качестве представителей МСА выступают экс-президент Томас Вонье, а также содиректоры по реализации Целей устойчивого развития (ЦУР) Натали Моссин и Иштиак Захир Титас.

Около 15 докладчиков и участников дискуссий примут участие в программе МСА на COP26 физически и виртуально. МСА также сотрудничает с INBAR, корпоративным павильоном Китая, скандинавской секцией и Всемирной кампанией за урбанизацию (WUC).

Вебинар 2021: Чистая окружающая среда для здорового мира

Успешно завершилось празднование Всемирного дня архитектуры, традиционно отмечаемого в первый понедельник октября. В этом году была выбрана тема «Чистая окружающая среда для здорового мира». Среди различных мероприятий, посвященных этой теме, МСА организовал 4 октября 2021 года

вебинар, в котором приняли участие эксперты в области архитектуры и здравоохранения. Сейчас он доступен на канале МСА на YouTube, а презентации докладчиков – на сайте МСА. 15 декабря МСА организует вебинар по доступному жилью в преддверии предстоящего международного форума МСА по доступному жилью, который пройдет в Мадриде (Испания) 18–22 мая 2022 года.

Премия МСА 2023: МСА и ООН-Хабитат

МСА в партнерстве с ООН-Хабитат учредили премию МСА 2030 для поощрения работы архитекторов, способствующей реализации Повестки дня ООН на период до 2030 года в области устойчивого развития. Премия, приуроченная к проходящему раз в два года Всемирному форуму городов, приглашает архитекторов со всего мира подавать заявки на проекты, демонстрирующие качественное проектирование и внесшие значительный вклад в достижение Целей устойчивого развития (ЦУР). Первый цикл премии (2021–2022) уже открыт для участия в конкурсе.

Результаты V Бакинской международной архитектурной премии

Министерство культуры Азербайджанской Республики и Союз архитекторов Азербайджана (САА) объявили победителей пятого выпуска Бакинской международной архитектурной премии. В конкурсе 2021 года, проводимом при поддержке МСА с 2015 года, приняла участие 193 проекта из 38 стран мира.

Онлайн-совещание жюри состоялось 30 сентября 2021 года. Жюри присудило призы в следующих категориях: Лучший реализованный проект в области архитектуры общественных зданий, Лучший реализованный проект в области жилой архитектуры, Лучший реализованный проект интерьера, Лучший нереализованный проект, Лучший реализованный проект в области ландшафтной архитектуры, Лучший реализованный проект в области

восстановления и реконструкции зданий, Лучшая публикация в области архитектуры.

Дополнительная информация:
www.uia-architectes.org

в Дошкольное учреждение Bó Mon, проект Дам Хюнь Куок Ву и Ле Ан Ни (Вьетнам), победитель в категории А – Лучший реализованный проект в области архитектуры общественных зданий / “Bó Mon Preschool”, project by Dam Huynh Quoc Vu, Le An Ni (Vietnam), winner in Category A, Best Implemented Project in the field of Public Architecture

